
   Obec Chotíkov 
 

 
 

Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva obce Chotíkov, 

konaného dne 24. 11. 2022, od 18:00. 
 

 

1. Zahájení zasedání Zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Chotíkov (dále též jako „Zastupitelstvo“) bylo zahájeno  

v 18:00 hodin starostkou obce Evou Hirschfeldovou jako „předsedající“).  

 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů Zastupitelstva (příloha 1) 

konstatovala, že přítomno je 13 členů Zastupitelstva (z celkového počtu všech 15 členů 

Zastupitelstva), takže Zastupitelstvo je usnášeníschopné (dle § 92 odst. 3 Zákona o obcích). 

 

Řádně omluveni jsou zastupitelé Mirka Palková a Lubomír Tolar. 

Z průběhu zasedání bude pořizován audiozáznam. 

 

 

2. Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu Milana Dlouhého a Jitku Paterovou, 

zapisovatelkou Mgr. Martinu Štemberovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo určuje ověřovateli zápisu Milana Dlouhého a Jitku Paterovou, 

zapisovatelkou Mgr. Martinu Štemberovou. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 13   Proti  0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno jednomyslně. 

 

 

3. Schválení programu 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

Zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  

 

Předsedající navrhla zařadit do programu zasedání tyto body:  

 

Nový bod 9 Odměny členů Finančního výboru a Kontrolního výboru, kteří nejsou zastupiteli 

(z důvodu nového výkladu a metodiky MV ČR). 

 

Nový bod 10 Dodatek č. 5 zřizovací listiny ZŠ a MŠ Chotíkov. 

 

Jiné návrhy na doplnění programu nebyly vzneseny. 

 

Předsedající dala hlasovat o zařazení nového bodu č. 9 Odměny členů Finančního výboru  

a Kontrolního výboru, kteří nejsou zastupiteli (z důvodu nového výkladu a metodiky MV ČR). 

   Výsledek dílčího hlasování:   Pro 13.  Proti 0.  Zdržel se 0. 
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Předsedající dala hlasovat o zařazení nového bodu č. 10 Dodatek č. 5 zřizovací listiny ZŠ  

a MŠ Chotíkov. 

   Výsledek dílčího hlasování:   Pro 13  Proti 0  Zdržel se 0 

 

Předsedající dala hlasovat o programu jako celku. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo schvaluje následující program zasedání 

 

1. Zahájení zasedání Zastupitelstva 

2. Určení ověřovatelů a zapisovatele 

3. Schválení programu 

4. Zpráva o činnosti RO 

5. Přijetí dotace PK HSNPO 

6. Přijetí dotace PK PSOV  

7. Přijetí dotace PK Sociální služby  

8. Prodej a nabytí částí pozemků – lokalita nad Kirchlem (2.) 

9. Odměny členů FV a KV, kteří nejsou zastupitelé (nový výklad MVČR) 

10. Dodatek č. 5 zřizovací listiny ZŠ a MŠ Chotíkov 

11. Zpráva o činnosti Finančního výboru 

12. Plán činnosti Finančního výboru na rok 2023 

13. Dotace místním spolkům na rok 2023 

FC Chotíkov 1932 z.s. 

FC Chotíkov 1932 zájmové sdružení 

HC Chotíkov z.s. 

Český svaz žen 

Kulturní spolek PRO Chotíkov 

Myslivecký spolek Chotíkov 

Rybářský spolek Chotíkov  

Sbor dobrovolných hasičů Chotíkov 

14. Žádost FC o změnu účelu dotace na rok 2022 

15. Plán kulturních akcí na rok 2023 

16. Stanovení ceny vodného na rok 2023 – Vodárna Plzeň 

17. Stanovení ceny vodného na rok 2023 – Vodovodní řad Kirchl 

18. Stanovení ceny stočného na rok 2023 

19. Rozpočet obce Chotíkov na rok 2023 

20. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2024-2025 

21. Rozpočtové opatření č. 3/2022 

22. Diskuze 

23. Zakončení zasedání 

 

Výsledek hlasování:   Pro 13   Proti 0  Zdržel se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno jednomyslně. 
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4. Zpráva o činnosti RO 

Předsedající informovala s činností Rady obce ode dne 08. 09. 2022 doposud, která se zabývala 

těmito okruhy: projednání rozpočtu pro ZŠ a MŠ, o projednání kalkulací vodného a stočného, 

o přípravě návrhu rozpočtu obce na rok 2023, střednědobého výhledu  

na roky 2024-2025 a o přípravě návrhu rozpočtového opatření č. 3/2022 rozpočtu obce. 

 

Předsedající otevřela k tomuto bodu diskuzi. Byly vzneseny následující dotazy: 

Roman Čechura se zajímal o případ napadení psy s poukazem na místní vyhlášku. Předsedající 

k tomuto uvedla, že věc byla mezi zainteresovanými občany vyřešena smírem. 

 

Jitka Řípová se zajímala, co je předmětem smlouvy o pronájmu prostoru obecní budovy. 

Předsedající vysvětlila, že se jedná o umístění rozvaděče optických kabelů optické sítě nově 

budované v obci Chotíkov v suterénu budovy obecního úřadu, smlouva zatím nebyla 

podepsána. 

 

Zastupitelstvo bere zprávu o činnosti RO na vědomí. 

 

 

5. Přijetí dotace PK HSNPO 

Předsedající předložila ke schválení přijetí dotace od Plzeňského kraje, získanou na opravu 

havarijního stavu jižního zdiva Poplužního dvora u průtahu obcí, tato oprava je nezbytná.  

Jde o degradující stav, kdy se zdivo vyvaluje směrem do vozovky. Zeď v úseku od štítu stodoly 

po maštal bude ubourána a bude zde vybudována opěrná betonová zeď. Náklady na opravu 

včetně demolice činí cca 1 200 000,- Kč. Předsedající dále doplnila, že z pohledové strany  

od silnice se počítá s obložením zdi pískovcovými kameny, kterými obec disponuje po demolici 

domu čp. 58. Obložení kameny proběhne následně během stavební sezóny.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce souhlasí s přijetím dotace ve výši 400 000,- Kč od Plzeňského kraje 

z podprogramu Odstraňování havarijních stavů a naléhavé potřebí obcí  

(PK HSNPO 2022) na opravu zdiva Poplužního dvora čp. 30, pro projekt „Chotíkovský 

statek č.p. 30 – Statické zajištění obvodového zdiva“. 
 

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti  0  Zdržel se 4 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

 

6. Přijetí dotace PK PSOV  

Předsedající seznámila zastupitele, že náklady na opravu střechy (výměny krytiny) domku 

v Poplužním dvoře budou činit cca 2 000 000,- Kč, dotace je ve výši 500 tisíc Kč. 

 

Tomáš Bělohlavý se dotázal na záměr obce s využitím domku. Předsedající sdělila,  

že po dokončení rekonstrukce je zde v plánu umístění knihovny a hudební školy 

(přestěhováním z budovy Obecního úřadu). 

 

Roman Čechura se dotázal, jaké jsou celkové předpokládané náklady na rekonstrukci střechy. 

Předsedající sdělila, že cca 5 mil. Kč. 
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Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce souhlasí s přijetím dotace ve výši 500 000,- Kč od Plzeňského kraje 

z podprogramu Program stabilizace a obnovy venkova (PK PSOV 2022) na realizaci další 

etapy revitalizace Poplužního dvora čp. 30, pro projekt „Chotíkovský statek  

č.p. 30 – DOMEK – rekonstrukce střechy“. 
 

Výsledek hlasování:   Pro 10  Proti 1  Zdržel se 2 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

 

7. Přijetí dotace PK Sociální služby  

Předsedající informovala zastupitele, že dotace na poskytování sociálních služeb v roce 2022 

činí 33 017,- Kč. V rámci diskuze nebyly položeny žádné dotazy. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce souhlasí s přijetím dotace z dotačního programu Plzeňského kraje 

„Podpora pro obce, které mají uzavřenu smlouvu s registrovaným poskytovatelem 

sociálních služeb na zajišťování pečovatelské služby na území Plzeňského kraje  

v roce 2022“ ve výši 33 017,- Kč a pověřuje starostku podpisem smlouvy o poskytnutí 

účelové dotace č. 40712022. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 13  Proti 0  Zdržel se 0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno jednomyslně. 

 

 

8. Prodej a nabytí částí pozemků – lokalita nad Kirchlem (2.) 

Předsedající zastupitele seznámila s důvody, které vedou k návrhu na zrušení Usnesení č. 13 a 

14 ze dne 03. 03. 2022 viz zápis ZO/2022/01 a jejich schválení v pozměněné podobě. Důvodem 

byly zjištěné rozdíly ve výměře prodávaných a nakupovaných pozemků. Pro názornost byl 

promítnut geometrický plán s vyznačenými rozdíly. 

 

Roman Čechura se dotázal, jaký je rozdíl v metrech čtverečních oproti původnímu 

geometrickému plánu. Předsedající uvedla, že rozdíly se pohybují v řádech jednotek metrů 

(prodej dříve 78,7 m2 nyní 79 m2; nabytí dříve 63,9 m2 nově 57 m2).  

 

Záměr o prodeji pozemků byl zveřejněn, zastupitelům byl zaslán v podkladech.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo ruší usnesení č. 13 ze dne 03. 03. 2022. Zastupitelstvo obce souhlasí  

s prodejem nově vzniklého pozemku parc. č. 781/13 o výměře 68 m2, pozemku  

parc. č. 781/14 o výměře 2 m2, vzniklých z pozemku parc. č.  781/2; nově vzniklého 

pozemku parc. č. 422/3 o výměře 5 m2 a pozemku parc. č. 422/4 o výměře 4 m2, vzniklých 

z pozemku parc. č. 422/1, tedy pozemků o celkové výměře plochy 79 m2; zapsaných na LV 

10001 v k. ú. Chotíkov ve vlastnictví obce Chotíkov, ve smyslu Geometrického plánu  

č. 1668-54/2022 ze dne 10. 08. 2022 paní paní S. T., trvale bytem: xxx 

za cenu 400 Kč/1 m2, tj. za celkovou cenu 31 600,- Kč  

a pověřuje starostku uzavřením kupní smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 12  Proti 0  Zdržel se 1 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 
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Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo ruší usnesení č. 14 ze dne 03. 03. 2022. Zastupitelstvo obce souhlasí 

s nabytím nově vzniklých pozemků parc. č. 417/4 o výměře 30 m2, pozemku parc. č. 417/5 

o výměře 4 m2 a pozemku parc. č. 417/6 o výměře 23 m2, vzniklých oddělením z pozemku 

parc. č. 417/1 v soukromém vlastnictví, tj. částí o celkové výměře 57 m2 ve smyslu 

Geometrického plánu č. 1668-54/2022 ze dne 10. 08. 2022 do vlastnictví obce Chotíkov  

od paní S. T., trvale bytem: xxx za cenu 400 Kč/1 m2,  

tj. za celkovou cenu 22 800,- Kč a pověřuje starostku uzavřením kupní smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 12  Proti 1  Zdržel se 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 

 

9. Odměny členů FV a KV, kteří nejsou zastupitelé (nový výklad MV ČR) 

Předsedající informovala o novém výkladu Ministerstva vnitra ČR v otázce odměňování členů 

výborů, kteří nejsou zastupiteli.  

 

Je nezbytné potvrdit vůli zastupitelstva, že bylo vůlí zastupitelstva schválit odměnu 1000,-  Kč 

pro členy Kontrolního výboru a Finančního výboru, kteří nejsou zastupitelé. Je nutné rozšířit 

usnesení č. 25 z ustavujícího zasedání ze dne 18. 10. 2022 s tím, že výše uvedená odměna se 

týká i členů výborů, kteří nejsou zastupitelé. 

 

Předsedající ve smyslu předloženého odůvodnění navrhuje doplnit usnesení č. 25  

ze dne 18. 10. 2022 o odměnách § 84 odst. 2) o písm. v - rozhodovat o peněžitých plněních 

poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy ZO.  

 

V rámci diskuze nebyly vzneseny žádné dotazy. Před započetím hlasování se z jednacího sálu 

vzdálil zastupitel Bělohlavý, hlasování se tedy neúčastnil. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce doplňuje usnesení č. 25 ze dne 18. 10. 2022 o odměnách § 84 odst. 2)  

o písm. v), které opravňuje rozhodnout o výplatě odměn (peněžitých plněních) 

poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy Zastupitelstva obce  

vyplácené ode dne 19. 10. 2022, tj. členům Finančního výboru a Kontrolního výboru. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 11  Proti 0  Zdržel se 1 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

 

 

10. Dodatek č. 5 zřizovací listiny ZŠ a MŠ Chotíkov 

Na základě žádosti ředitelky školy předložila předsedající ke schválení dodatek č. 5 zřizovací 

listiny chotíkovské školy za účelem legalizace výběru příspěvků na školní družinu. 

 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 5 zřizovací listiny Základní školy a Mateřské 

školy Chotíkov, příspěvkové organizace. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 13  Proti 0  Zdržel se 0 
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Usnesení č. 9 bylo schváleno jednomyslně. 

 

 

11. Zpráva o činnosti Finančního výboru 

Předsedající předala slovo předsedovi FV panu Janu Šlaisovi. Ten zastupitele informoval, že 

první jednání Finančního výboru proběhlo dne 16. 11. 2022. Byl projednán návrh rozpočtu obce 

na rok 2023, žádosti místních spolků o dotace na činnost pro rok 2023, střednědobý výhled 

obce na roky 2024-2025, dále návrh investičního plánu.  

 

FV doporučuje schválit návrh rozpočtu, návrh střednědobého výhledu na roky 2024-2025.  

 

Roman Čechura se dotázal, zda na výboru vyhodnocovali žádosti spolků o dotace. Předseda FV 

uvedl, že žádosti vyhodnocovali a výsledkem byl návrh na snížení některých příspěvků.  

 

Roman Čechura chtěl dále vědět, zda žádosti byly posuzovány i z hlediska splnění formálních 

náležitostí dle platného usnesení obce. Předseda FV sdělil, že se jednalo o úvodní jednání výbor, 

formální náležitosti předkládaných žádostí se neměnily. 

 

Zastupitelstvo bere zprávu Finančního výboru na vědomí. 

 

 

12. Plán činnosti Finančního výboru na rok 2023 

Předsedající požádala předsedu Finančního výboru pana Jana Šlaise, aby seznámil zastupitele 

s plánem činnosti Finančního výboru na rok 2023 a otevřela k tomuto bodu diskuzi.  

 

Následně bylo o návrhu plánu hlasováno. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje plán činnosti Finančního výboru na rok 2023. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 11  Proti 0  Zdržel se 2 

Usnesení č. 10 bylo schváleno. 

 

 

13. Dotace místním spolkům 2023 

13.1.  FC Chotíkov 1932 z.s.  

Předsedající prezentovala žádost spolku a otevřela k tomuto bodu diskuzi. 

 

Roman Čechura uvedl, že dle jeho názoru nelze žádosti projednat, protože je neprojednal 

Finanční výbor. 

 

Tomáš Bělohlavý navrhuje, aby se žádosti schválily ve výši 30 % z požadované částky.  

 

Milan Dlouhý doporučuje zamyslet se, zda spolky v obci chceme, když jim dáme na činnost 

jen 30 % požadované částky; jde fakticky o jejich likvidaci, protože pro sportovní kluby se 

jedná o náklady zejména v 1. polovině roku a snížením nebudou např. prostředky na zapsání 

do sportovních krajských soutěží apod. 
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Miroslav Hauer informoval o činnosti FC Chotíkov 1932 z. s., poděkoval za finanční příspěvek 

od obce. Vysvětlil zastupitelům, kolik a jak získávají prostředky na činnosti. Peníze od obce 

jdou převážně na práci s mládeží. Upozornil, že pokud dojde ke snížení příspěvku, bude to pro 

klub velký problém. 

 

Roman Čechura upozornil, že žádost klubu nesplňuje stanovená kritéria, proto požaduje žádost 

přepracovat (žádost není na předepsaném formuláři). 

 

Návrh usnesení Romana Čechury: 

Zastupitelstvo obce odročuje projednání žádosti o dotaci spolku FC Chotíkov 1932, z. s.  

a Kulturního spolku PRO Chotíkov s tím, že o žádostech bude rozhodnuto po jejich 

přepracování, neboť neodpovídají schváleným pravidlům pro přidělování dotací. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 2  Proti 10  Zdržel se 1 

Usnesení č. 11 nebylo schváleno. 

 

Návrh usnesení Tomáše Bělohlavého: 

Navrhuji, aby byla spolku FC Chotíkov 1932, z. s. přidělena dotace ve výši 30 % z požadované 

částky, tj. 113 000,- Kč, a případné další požadavky o přidělení dotace budou řešeny případným 

rozpočtovým opatřením v průběhu roku 2023. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 1  Proti 3  Zdržel se 9 

Usnesení č. 12 nebylo schváleno. 

 

 

 

Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení ve smyslu předložené žádosti. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce poskytuje dotaci na rok 2023 FC Chotíkov 1932 z. s. se sídlem 

Chotíkov 344, 330 17 Chotíkov, IČO: 14702312, v celkové výši 376 000,- Kč položkově 

členěnou ve smyslu žádosti takto: 

 

 Cestovné  40 000,  

 Trenéři mládeže  45 000, 

 Nákup sportovních potřeb 60 000,  

 Soustředění hráčů, nájem sportovních zařízení 55 000,  

 Poplatky FAČR 25 000,  

 Přestupy, hostování 75 000,  

 Pitný režim, zajištění občerstvení 10 000,  

 Údržba sportovní výstroje 28 000,  

 Zajištění internetových přenosů 20 000,  

 Účetnictví 18 000 

 

a pověřuje starostku uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 10  Proti 1   Zdržel se 2 

Usnesení č. 13 bylo schváleno.  
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13.2.  FC Chotíkov 1932 zájmové sdružení 

Předsedající přednesla žádost FC Chotíkov 1932 zájmové sdružení o dotaci na činnost  

na rok 2023 a otevřela k tomuto bodu programu diskuzi. 

 

Tomáš Bělohlavý prohlásil, že je ve střetu zájmů a navrhl níže uvedené usnesení: 

 

Návrh usnesení Tomáše Bělohlavého: 

Navrhuji, aby byla spolku FC Chotíkov 1932, zájmové sdružení, přidělena dotace ve výši 

100 000,- Kč a případné další požadavky o přidělení dotace byly řešeny případným 

rozpočtovým opatřením v průběhu roku 2023. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 3  Proti 3  Zdržel se 7 

Usnesení č. 14 nebylo schváleno. 

 

Roman Čechura se dotázal, kdo je vrcholným orgánem sdružení a jak lze definovat zájmové 

sdružení, co to znamená zájmové sdružení?  

 

Předsedající vyhlásila přestávku, po jejím skončení zasedání pokračovalo. 

 

K dotazu Romana Čechury předsedající sdělila, že výkonným orgánem FC Chotíkov, zájmové 

sdružení, je pětičlenný výbor ve složení předseda Michal Sedlecký, členové Zdeněk Poklop, 

Petr Pražák, Zdeněk Bříza, Tomáš Bělohlavý. 

 

 

Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení ve smyslu předložené žádosti. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce poskytuje dotaci na rok 2023 FC Chotíkov 1932 zájmovému sdružení 

se sídlem Chotíkov 344, 330 17 Chotíkov, IČO: 72065940, v celkové výši 216 000,- Kč 

položkově členěnou ve smyslu žádosti takto: 

 

1) Hřiště   

Provoz, údržba areálu a strojů, PHM, oprava sekačky 116 250, 

2) Budovy   

Běžná údržba, drobné opravy, revize    7 500, 

Vymalování kabin  15 000, 

Pojištění nemovitosti    6 000, 

Správce - mzdy  66 750, 

Účetnictví    4 500 

 

a pověřuje starostku uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 10  Proti 1  Zdržel se 2 

Usnesení č. 15 bylo schváleno. 

 

 

13.3. HC Chotíkov z. s. 

Předsedající přednesla žádost HC Chotíkov z. s. o dotaci na činnost na rok 2023 a otevřela 

k tomuto bodu programu diskuzi. 
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Návrh usnesení Tomáše Bělohlavého: 

Navrhuji, aby byla spolku HC Chotíkov z. s. přidělena dotace ve výši 60 000,- Kč a případné 

další požadavky o přidělení dotace byly řešeny případným rozpočtovým opatřením v průběhu 

roku 2023. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 1  Proti 0  Zdržel se 12 

Usnesení č. 16 nebylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce poskytuje dotaci na rok 2023 HC Chotíkov z. s., se sídlem Chotíkov 

410, 330 17 Chotíkov, IČO: 22662553, v celkové výši 100 000,- Kč a pověřuje starostku 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 9  Proti 1  Zdržel se 3 

Usnesení č. 17 bylo schváleno. 

 

 

 13.4.  Český svaz žen 

Předsedající přednesla žádost o dotaci Českého svazu žen Chotíkov na rok 2023 a otevřela 

k němu diskuzi.  

 

Jitka Paterová oznámila, že je ve střetu zájmu. 

 

Zastupitelstvo projednalo ve smyslu žádosti poskytnutí dotace na tuto plánovanou činnost 

svazu:  

 Zájezd      17 000,  

 Jarní posezení členek svazu     10 000,  

 Předvánoční posezení     10 000,  

 Nové kostýmy       3 000 

 

Předsedající dala hlasovat o poskytnutí dotace jako celku bez položkového členění. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce poskytuje dotaci Českému svazu žen Chotíkov na rok 2023 

ve výši 40 000,- Kč a pověřuje starostku uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí 

dotace. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 11  Proti 0  Zdržel se 2 

Usnesení č. 18 bylo schváleno. 

 

 

13.5.  Kulturní spolek PRO Chotíkov 

Předsedající přednesla žádost o dotaci Kulturního spolku PRO Chotíkov na rok 2023 a otevřela 

k tomuto bodu diskuzi. 

 

Tomáš Bělohlavý se dotázal, kolik občanů navštěvuje promítání letního kina. Přítomné členky 

Kulturního spolku uvedly, že návštěvnost nedokážou kvantifikovat, protože není vybíráno 

vstupné. Nicméně zájem občanů je značný, jde o úspěšný projekt.  
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Pavel Kodl informoval přítomné, že výtěžek z dobrovolného vstupného je pravidelně 

poskytován na charitativní činnost (dar obci postižné tornádem na jižní Moravě) nebo jako 

příspěvek na financování mříže do chotíkovského kostela. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce poskytuje dotaci na rok 2023 Kulturnímu spolku PRO Chotíkov z. s.  

se sídlem Chotíkov 118, 330 17 Chotíkov, IČO 08998817, v celkové výši 160 000,- Kč 

položkově členěnou ve smyslu žádosti takto:  

 

 Přednášky   2 000, 

 Beseda se známou osobností 20 000,  

 Ukliďme Česko   2 000, 

 Evropský den sousedů  10 000, 

 Letní kino  28 000, 

 Letní kino 28 000, 

 Výstava veteránů 20 000, 

 Divadelní představení 10 000, 

 Divadelní představení 10 000, 

 Adventní koncerty  30 000 

 

a pověřuje starostku uzavřít veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 12  Proti 0  Zdržel se 1 

Usnesení č. 19 bylo schváleno. 

 

 

13.6. Myslivecký spolek Chotíkov 

Předsedající přednesla žádost o dotaci Mysliveckého spolku Chotíkov na rok 2023 a otevřela 

k tomuto bodu diskuzi. 

 

Tomáš Bělohlavý navrhl vlastní usnesení. 

 

Návrh usnesení Tomáše Bělohlavého: 

Navrhuji, aby byla spolku Myslivecký spolek Chotíkov přidělena dotace ve výši 12 000,- Kč  

a případné další požadavky o přidělení dotace budou řešeny případným rozpočtovým opatřením 

v průběhu roku 2023. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 1  Proti 2  Zdržel se 10 

Usnesení č. 20 nebylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce poskytuje dotaci na rok 2023 Mysliveckému spolku, se sídlem 

Chotíkov 118, 330 17 Chotíkov, IČO 47733705, v celkové výši 38 000,- Kč položkově 

členěnou ve smyslu žádosti takto:  

 

 Besedy pro žáky    4 000, 

 Opravy mysliveckých zařízení   8 000, 

 Přikrmování zvěře  21 000, 

 Svatohubertská mše   5 000 

 

a pověřuje starostku uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace. 
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Výsledek hlasování:   Pro 12  Proti 1  Zdržel se 0 

Usnesení č. 21 bylo schváleno jednomyslně. 

 

 

13.7. Rybářský spolek Chotíkov  

Předsedající přednesla žádost o dotaci Rybářského spolku Chotíkov na rok 2023 a otevřela 

k tomuto bodu diskuzi. 

 

Pavel Kodl uvedl, že je ve střetu zájmů. 

 

Tomáš Bělohlavý se dotázal, co se skrývá v rozpočtu obce pod položkou provoz rybníka 

30 000,- Kč. Předsedající uvedla, že v rozpočtu obce jsou zahrnuta i jiná vodní díla. V tomto 

případě jde o náklady na projektovou dokumentaci na opravu rybníka Strženka a místního 

koupaliště. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce poskytuje dotaci na rok 2023 Rybářskému spolku Chotíkov se sídlem 

Chotíkov 151, 330 17 Chotíkov, IČO: 22684972, v celkové výši 40 000,- Kč položkově 

členěnou ve smyslu žádosti takto: 

 

 A) Rybářské závody 10 000,  

 B) Provoz spolku a klubovny 30 000 

 

a pověřuje starostku uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace.  

 

Výsledek hlasování:   Pro 12  Proti 0  Zdržel se 1 

Usnesení č. 22 bylo schváleno jednomyslně. 

 

 

13.8. Sbor dobrovolných hasičů Chotíkov 

Předsedající přednesla žádost o dotaci Sboru dobrovolných hasičů Chotíkov na rok 2023 a 

otevřela k tomuto bodu diskuzi. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce poskytuje dotaci Sboru dobrovolných hasičů Chotíkov se sídlem 

Chotíkov 115, 330 17, Chotíkov, IČO: 49746529, v celkové výši 134 000,- Kč položkově 

členěnou ve smyslu žádosti takto: 

 

 Zajištění sportovních družstev  80 000,- 

 Opravy a údržba areálu na Bejkárně 20 000,- 

 Soutěž Memoriál Hany Hamatové   4 000,- 

 Oprava sportovní motorové techniky 

 (dětská stříkačka, dospělí údržba)  10 000,- 

 Soustředění pro mladé hasiče 20 000 

 

a pověřuje starostku uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 13  Proti 0  Zdržel se 0 

Usnesení č. 23 bylo schváleno jednomyslně. 



Zápis č. ZO/2022/06 ze dne 24. 11. 2022  12 / 16 
 

14. Žádost FC o změnu účelu dotace 2022 

 

Předsedající přednesla žádost o změnu účelu dotace FC Chotíkov 1932, z.s. na rok 2022. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje změnu účelu čerpání dotace, poskytnuté pro rok 2022 

spolku FC Chotíkov 1932 z. s. se sídlem Chotíkov 344, 330 17 Chotíkov, IČO: 14702312  

v rozsahu dle předložené žádosti, která je přílohou č. 5 tohoto zápisu, a ukládá starostce 

uzavřít dodatek ke smlouvě o dotaci na rok 2022.  

 

Výsledek hlasování:   Pro 10  Proti 1  Zdržel se 2 

Usnesení č. 24 bylo schváleno. 

 

 

15. Plán kulturních akcí 2023 

 

Předsedající přednesla informaci o plánu kulturních akcí pořádaných v obci v roce 2023 a 

otevřela k tomuto bodu diskuzi. 

 

Zastupitelstvo obce bere plán kulturních akcí na vědomí. 

 

 

16. Stanovení ceny vodného na rok 2023 – Vodárna Plzeň 

Předsedající přednesla návrh na stanovení výše vodného pro rok 2023 navržený dodavatelem a 

provozovatelem Vodárnou Plzeň, a.s., a otevřela k tomuto bodu diskuzi. 

 

Tomáš Bělohlavý se dotázal, co nastane, pokud navýšení ceny zastupitelstvo neodhlasuje? 

Předsedající sdělila, že bude nutno vstoupit v jednání s dodavatelem vody, výsledek nelze 

předjímat. 

 

Jitka Řípová se dotazovala, proč obec neodpověděla Vodárně Plzeň v termínu? Předsedající 

vysvětlila, že se jedná o pochybení z loňského roku, náprava je zajištěna. 

 

Karel Pitr upozornil, že ceny vodného jsou v městě Plzni vyšší, než jak je dodavatel navrhuje  

pro obec Chotíkov. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje cenu vodného pro rok 2023 dle návrhu Vodárny Plzeň  

ve výši 43,93 Kč/m3 bez DPH. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 10  Proti 3  Zdržel se 0 

Usnesení č. 25 bylo schváleno. 

 

 

17. Stanovení ceny vodného na rok 2023 – Vodovodní řad Kirchl 

Předsedající přednesla návrh na stanovení výše vodného obecního vodovodního řadu Kirchl 

pro rok 2023 a otevřela k tomuto bodu diskuzi. 
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Jitka Řípová se dotázala, proč se navrhuje zvýšení ceny, když náklady byly o 30 000 Kč nižší, 

než v minulém roce? Předsedající sdělila, že je to z důvodu předpokládaného budoucího 

nákupu nových expanzních nádob a potřeby údržby vodovodního řadu. 

 

Jitka Řípová a Tomáš Bělohlavý navrhli vlastní ustanovení. 

 

Návrh usnesení Jitky Řípové: 

Navrhuji sjednotit cenu vodného na řadu Kirchl na rok 2023 ve výši 21 Kč/m3 vč. DPH,  

jak pro fyzické osoby nepodnikající, tak pro právnické osoby a fyzické osoby podnikající. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 3  Proti 8  Zdržel se 2 

Usnesení č. 26 nebylo schváleno. 

 

Návrh usnesení Tomáše Bělohlavého: 

Navrhuji, aby cena vodného na řadu Kirchl byla jednotná ve výši 43,93 Kč/m3 bez DPH,  

jak pro fyzické osoby nepodnikající, tak pro právnické osoby a fyzické osoby podnikající. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 1  Proti 3  Zdržel se 9 

Usnesení č. 27 nebylo schváleno. 

 

 

Předsedající dala hlasovat o návrh výše vodného Kirchl ve smyslu předložené kalkulace. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje cenu vodného pro rok 2023 pro obecní vodovodní řad 

Kirchl  ve výši 21,- Kč/m3 včetně DPH pro fyzické osoby nepodnikající a 40,- Kč/m3 včetně 

DPH pro podnikatelské subjekty. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 9  Proti 2 Zdržel se 2 

Usnesení č. 28 bylo schváleno. 

 

 

18. Stanovení ceny stočného na rok 2023 

Předsedající přednesla návrh na stanovení výše stočného pro rok 2023 a otevřela k tomuto bodu 

diskuzi.  

 

Tomáš Bělohlavý navrhl vlastní ustanovení: 

 

Návrh usnesení Tomáše Bělohlavého: 

Navrhuji, aby cena stočného pro rok 2023 byla ve výši 15,- Kč/m3 včetně DPH. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 5  Proti 0  Zdržel se 8 

Usnesení č. 29 nebylo schváleno. 

 

Předsedající dala hlasovat o návrh výše stočného ve smyslu předložené kalkulace. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje cenu stočného pro rok 2023 ve výši 27,50 Kč/m3 včetně DPH. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 7 Proti 4 Zdržel se 2 

Usnesení č. 30 nebylo schváleno. 
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19. Rozpočet obce Chotíkov na rok 2023 

Předsedající informovala zastupitele, že návrh rozpočtu obce Chotíkov na rok 2023 je sestaven 

jako schodkový, schodek je hrazen z přebytku minulých let. Závaznými ukazateli rozpočtu na 

rok 2023 jsou paragrafy rozpočtové skladby. Položkově členěný rozpočet je pořizován po 

schválení závazných ukazatelů v souladu s § 12 zákona 250/2000 Sb. o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, dále v souladu § 14 odst. 3 zákona 250/2000 Sb. se jeho rozpis 

dle podrobné rozpočtové skladby provádí neprodleně.  

 

Informace o schváleném rozpočtu za rok (2022) a jeho skutečné plnění je zveřejněno na: 

https://monitor.statnipokladna.cz/ucetni-jednotka/00257834/ . 

 

Předsedající otevřela k tomuto bodu diskuzi. 

 

Jitka Řípová se dotazovala, zda u položky výdaje na silnice jsou vyřešeny vlastnické vztahy? 

Předsedající seznámila se skutečností, tak jak bylo usneseno Zastupitelstvem, že obec je 

většinovým vlastníkem a z této pozice bude s menšinovými vlastníky jednat.  

 

Jitka Řípová požádala o vysvětlení a upřesnění k položkám 3326, 3341 a 3349. Předsedající 

vysvětlila náklady k těmto paragrafům a doplnila, že Plán obnovy vodovodu a kanalizace  

na rok 2023 se zpracovává ve spolupráci s Ministerstvem zemědělství. 

 

Tomáš Bělohlavý sdělil, že běžné výdaje jsou navrženy v objemech obdobných jako 

v minulých letech a dotázal se, zda se počítá s jejich nárůstem. Předsedající vysvětlila,  

že vzhledem k cenám energií a rostoucí cenové hladině nelze náklady energií přesně odhadnout, 

případně budou řešeny v rámci rozpočtových opatření, běžné výdaje obce nejsou navyšovány. 

 

 

Předsedající dala hlasovat o rozpočtu ve smyslu předloženého návrhu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce na rok 2023 dle přílohy č. 6 tohoto zápisu 

s celkovými příjmy ve výši 51 100 000,- Kč a celkovými výdaji ve výši 102 500 000,- Kč. 

Schodek rozpočtu bude kryt z přebytků minulých let, případně z finančních prostředků 

na termínovaných vkladech. 

 

Výsledek hlasování:   Pro 11  Proti 1  Zdržel se 1 

Usnesení č. 31 bylo schváleno. 

 

 

20. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2024-2025 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu obce Chotíkov  

na roky 2024-2025 a otevřela k tomuto tématu diskuzi. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Chotíkov na roky 2024 

a 2025 dle přílohy č. 7 tohoto zápisu.  

 

Výsledek hlasování:   Pro 10  Proti 2  Zdržel se 1 

Usnesení č. 32 bylo schváleno. 

 

 

https://monitor.statnipokladna.cz/ucetni-jednotka/00257834/


Zápis č. ZO/2022/06 ze dne 24. 11. 2022  15 / 16 
 

21. Rozpočtové opatření č. 3/2022 

Předsedající předložila ke schválení návrh rozpočtového opatření, příjmy a výdaje byly 

navýšeny o částku 480 000 Kč.  

 

V příjmech byl zapojen příspěvek od státu, tj. kompenzace covid-19 (doplatek 3 000 Kč), 

dotace na volby do zastupitelstev obcí, do konce roku je očekávána dotace na výdaje spojené 

s volbou Prezidenta ČR, upraveny byly navýšené náhrady od Plzeňské Teplárenské  

o 398 000 Kč a další drobné příjmy, jako poplatek z těžby nerostů, příjem pokuty od Celního 

úřadu a prodej tiskárny.   

 

Ve výdajích byla upravena částka o 50 000 Kč na lesní práce, odměnu za vedení kroniky, 

navýšení částky na likvidaci tříděného odpadu o 158 200 Kč. Byly upraveny odměny členů 

zastupitelstva obce (odchodné bývalých místostarostů a o pozici uvolněného místostarosty), 

dále byly rozpočtovány výdaje spojené s volbami do zastupitelstev obcí.  

 

Předsedající navrhla, aby zastupitelstvo obce pověřilo Radu obce případným provedením 

rozpočtového opatření za rok 2022 v případě, že nutnost změn do 31. 12. 2022 vyvstane. Výše 

celkových příjmů a výdajů rozpočtu na rok 2022 nebude měněna. 

 

Předsedající otevřela k tomuto bodu diskuzi. 

 

Jitka Řípová a Tomáš Bělohlavý se zajímali o položky výdajů na tříděný odpad a odchodné  

pro bývalé místostarosty. 

 

 

Předsedající dala hlasovat o rozpočtovém opatření ve smyslu předloženého návrhu. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2022, které je přílohou č. 8 tohoto 

zápisu. Zastupitelstvo obce v souladu se zákonem o obcích § 102 odst. 2) písm. a) pověřuje 

Radu obce provést rozpočtové opatření rozpočtu za rok 2022. Jedná se o změny,  

které případně vyvstanou do 31. 12. 2022. Nebudou se měnit celkové příjmy,  

výdaje a financování.  

 

Výsledek hlasování:   Pro 10  Proti 1  Zdržel se 2 

Usnesení č. 33 bylo schváleno. 

 

 

22. Diskuze 

Předsedající konstatovala, že byly vyčerpány všechny pracovní body zasedání a vyzvala 

přítomné k diskuzi.  

 

Jitka Řípová se dotázala, zda byla zkolaudovaná přístavba na Markovně. Předsedající uvedla, 

že nejprve budou provedeny dodatečné úpravy nařízené Krajskou hygienickou stanicí. Jedná se 

o nové požadavky, které původní projekt neobsahoval. Náklady jsou zapracovány do rozpočtu 

na rok 2023. 

Jitka Řípová požádala o vysvětlení, proč nejsou vybírány poplatky za popelnice. Předsedající 

uvedla, že při výběru došlo k časové prodlevě, již byla přijata opatření k nápravě. 

 

Jitka Řípová a Roman Čechura požádali o vysvětlení ohledně zasílání faktur za stočné.  
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23. Zakončení zasedání 

 

Předsedající konstatovala, že byly vyčerpány všechny body dnešního programu zasedání. 

Předsedající ukončila zasedání Zastupitelstva ve 22:04 hodin. 

 

 
Přílohy zápisu: 

 

1. Prezenční listina ze dne 24. 11. 2022 

2. Návrh kalkulace ceny vodného na rok 2023 Vodárna Plzeň 

3. Návrh kalkulace ceny vodného na rok 2023 Kirchl 

4. Návrh kalkulace ceny stočného na rok 2023 

5. Žádost o změnu účelu čerpání dotace FC Chotíkov 1932, zájmové sdružení 

6. Návrh - Rozpočtové opatření č. 3/2022 

7. Návrh rozpočtu obce Chotíkov na rok 2023 

8. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Chotíkov na roky 2024-2025 

 
 

 
Zápis byl vyhotoven dne 01. 12. 2022. 

 

 

Zapisovatel:   

Mgr. Martina Štemberová  - PODEPSÁNO 

 

 

Předsedající: 

Eva Hirschfeldová  - PODEPSÁNO 

 

 

 

Ověřovatelé:   

 

Milan Dlouhý - PODEPSÁNO 

 

 

Jitka Paterová  - PODEPSÁNO 

 

 

 
Vyvěšeno dne:          07. 12. 2022 

Elektronicky zveřejněno dne:   07. 12. 2022 

Sejmuto dne: 


